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Abstract (en)
[origin: ES2628413A1] Device for adjusting the height for a cooking range, system and procedure for the assembly of a cooking range. The device
for adjusting the height (10) for a cooking field (12), has a unit for adjusting the height (14) which is provided to modify the vertical position of the
cooking field (12) with respect to a worktop (16), and at least one fixing element (18) that is provided for fixing the unit for adjusting the height (14) to
the cooking field (12). (Machine-translation by Google Translate, not legally binding)

Abstract (de)
Um eine gattungsgemäße Vorrichtung mit verbesserten Eigenschaften hinsichtlich einer einfachen Montage bereitzustellen, wird eine
Höhenverstellungsvorrichtung (10) für ein Kochfeld (12) vorgeschlagen, mit einer Höhenverstellungseinheit (14), welche zu einer Änderung einer
Vertikalposition des Kochfelds (12) relativ zu einer Arbeitsplatte (16) vorgesehen ist, und mit zumindest einem Befestigungselement (18), das dazu
vorgesehen ist, die Höhenverstellungseinheit (14) an dem Kochfeld (12) zu befestigen.
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